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Storfjord kommune Arkivsaknr: 2010/5040 -1

Arkiv: 033

Saksbehandler:  Lena Nilsen

Dato:                 18.10.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
51/10 Storfjord Kommunestyre 27.10.2010

Referatsaker Kommunestyret 27.10.10

Rådmannens innstilling

Sakene ble referert.

Saksopplysninger

1) Protokoll fra generalforsamling i Lyngenfjord ASVO AS 25. juni 2010  
2) Midlertidig flytting av avfallsmottaket på Hatteng, fra Avfallsservice AS
3) Noen gode samfunnssikkerhetsråd på veien, fra Fylkesmannen i Troms
4) Vi må handle nå for å berge landbruket! Fra Nord-Troms Regionråd DA
5) Innspill til LUK-satsing i Troms, fra Nord-Troms Regionråd DA
6) Uttalelse fra Fylkesstyret KS Troms; Styrk det kommunale barnevernet gjennom økte frie 

inntekter
7) Protokoll fra møtet i Storfjord kontrollutvalg 13.9.10
8) Stopp Sellafield, vedlagt Statens strålevern sin rapport om konsekvenser for Norge ved en 

tenkt ulykke ved Sellafield-anlegget, fra Neptune Network
9) Generalforsamling 10.juni 2010 Bredbandsfylket Troms AS
10) Generalforsamling i Skibotnhallen AS 4. juli 2010
11) Særutskrift fra styret i Lyngenfjord BHT 15.10.10
12) Flytting av lensmannskontoret til Lyngseidet, fra bygdeutvalget i Skibotn



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2009/9209 -3

Arkiv: 210

Saksbehandler:  Gunnar Folden Grundetjern

Dato:                 06.10.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
41/10 Storfjord Formannskap 14.10.2010
52/10 Storfjord Kommunestyre 27.10.2010

Økonomirapport august 2010

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 14.10.2010 

Behandling:

Økonomisjef Gunnar F. Grundetjern orienterte i saken. 

Forslag fra Fjordfolket v/ Arvid Lilleng: 
Fjordfolket viser til økonomirapporten fra rådmannen v/Øk.sjefen. Rapporten viser at 
kommunen går mot et kraftig underskudd ved årets drift, en utvikling som med stor 
sannsynlighet fører til enda større underskudd i 2011. Med de mange vedtatte investeringer som 
allerede er vedtatt mot Fjordfolkets stemme alene i kommunestyret, vil dette ytterligere 
forverre driftsregnskapene i årene fremover. Etter Fjordfolkets mening er den kommunale drift 
og økonomi helt ute av kontroll. 
Ved at det ikke fremlegges konsekvenser ved nye investeringer ”famler både administrasjonen 
og kommunestyret i blinde ” hva økonomistyring angår. 
Rapporten til dagens møte er vel bare et lite forvarsel over hva som kommer senere. 

Derfor må strakstiltak iverksettes med omgående virkning. Fjordfolket fremmer følgende forslag 
til strakstiltak i medhold av § 13 i kommuneloven: 

1. Alle ikke igangsatte investeringer stanses og stilles i bero
2. Vakante stillinger besettes ikke og man løser oppgavene her ved intern omorganisering
3. All innkjøp stanses og helt nødvendige innkjøp skal på forhånd godkjennes av 

formannskapet 
4. All kursvirksomhet stanses
5. Kommunerevisjonen og kontrollutvalget må fremlegge skriftlig forklaring på hvorfor 

dem ikke tidligere har varslet fra om situasjonen 
6. Rådmannen utreder mulige kommunale bygg og eiendommer som evt kan selges der 

salgsinntektene skal gå til nedbetaling av kommunens gjeld. 



7. Rådmannen utreder og fremmer forslag om kraftige reduksjoner i drifta for 2011 (min 
10. millioner kroner fra årets budsjettramme. 

8. Rådmannen ved økonomisjefen sender nye økonomirapporter til formannskapet hver 
tredje uke fra d.d

9. Rådmannen v/øk.sjef fremlegger en fullstendig oversikt over samtlige kommunale lån p.t 
inkl. avtalt renter og avdrag på hver enkelt lån. 

10. Rådmannen v/øk.sjef fremlegger status for hvordan premieavviket er nyttet ved avlagt 
regnskap for 2008, 2009 og hva en tror resultatet blir for 2010. 

11. Rådmannen utreder mulig skifte av revisjonsselskap, jfr punkt 5
12. Dersom det av nødvendige grunner blir behov for lån (kassakredit) skal dette på forhånd 

godkjennes av kommunestyret

Tilleggsforslag fra Hanne Braathen til rådmannens innstilling:
Formannskapet ser med bekymring på at vi går med underskudd i 2010. Vi ber rådmann sette 
”bremsene på” resten av året, og styre etter prognose for 2010 som formannskapet fikk fremlagt 
i møte 14.10.10.

Forslaget fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng ble satt opp mot rådmannens innstilling. 

Rådmannens innstilling ble vedtatt med 4 mot 1 stemme. 

Det ble votert over Hanne Braathen sitt tilleggsforslag. Tilleggsforslaget ble vedtatt med 4 mot 1 
stemme.

Vedtak:

Økonomirapporten tas til orientering. 
Formannskapet ser med bekymring på at vi går med underskudd i 2010. Vi ber rådmann sette 
”bremsene på” resten av året, og styre etter prognose for 2010 som formannskapet fikk fremlagt 
i møte 14.10.10.

Rådmannens innstilling

Økonomirapporten tas til orientering

Saksopplysninger

Se vedlagte regnskap med noter.



Vurdering

De fleste avdelinger og etater følger sitt budsjett.  Størst avvik er det på de kommunale byggene 
og på mva-kompensasjon fra investering, dette da investeringsprogrammet ikke følges.  Disse 
inntektene vil komme når faktura på investeringen kostnadsføres. Skjer dette i senere år, vil 
andelen som tilfaller driftsregnskapet bli mindre på grunn av nedtrapping av mva-komp 
investering i driftsregnskapet.  Kompensasjonen kommer i stedet i investeringsregnskapet.



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2010/1492 -9

Arkiv: 153

Saksbehandler:  Gunnar Folden Grundetjern

Dato:                 18.10.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
53/10 Storfjord Kommunestyre 27.10.2010

Budsjettregulering oktober 2010

Rådmannens innstilling

Saken fremmes uten innstilling

Saksopplysninger

Det er 2 behov for budsjettreguleringer som kommer til dette møtet.  
1. vedlikehold bolig 15 og bolig 10.
2. dekning av kostnader i forbindelse med innhenting av ny Rådmann.

Bolig 15 er tildelt ny Rådmann, og den har behov for noe oppussing. Det må legges nytt gulv, 
innvendige dører må byttes og noe malingsarbeid må utføres.
Bolig 10 er vedtatt til bruk for hjemmetjenesten, jfr sak 50/10 i kommunestyret i september.  For 
at den boligen skal kunne brukes til dette formålet er det behov for å igangsette noe vedlikehold. 
Totalt er vedlikeholdet på disse to boligene beregnet til kr 140 000

Formannskapet vedtok i sak 18/10 å lyse ut stillingen til ny Rådmann, kostnaden ved dette ble 
kr 34 298,-

Innen søknadsfristen var det kommet inn 6 søkere.  Formannskapet vedtok da å ta i bruk 
konsulent for å få flere søkere på bordet, j.fr sak 30/10 i formannskapet, det ble da avsatt kr 
130 000 av formannskapets pott til dette. Kostnaden ved Adecco og annonsering er på kr 
164 892 i andre utlysningsrunde.

Totalt har kostnaden ved innhenting av ny Rådmann vært på 199 190.  I tillegg har følgende blitt 
belastet formannskapets bevilgning

• konsulent mot ledergruppa kr 50 514



• støtte Haiti kr 5 000
• støtte TV aksjonen kr 5 000

Totalt kr 60 514

I tillegg har formannskapet i oktober bevilget kr 30 000 til Storfjord IL som støtte til kjøp av 
tråkkemaskin.

Dersom vi tar med 1. utlysningsrunde har formannskapet brukt kr 289 704.  Med bakgrunn i 
dette har Ordfører bedt administrasjonen om at det lages en sak på at det bevilges mer til 
formannskapet.  Det er i dette tilfellet snakk om et overforbruk på kr 139 704

Vurdering

Med bakgrunn i at det kun gjenstår kr 146 000 som ikke er disponert av årets budsjetterte 
inntekter, og at inntektene blir en god del lavere enn i utgangspunktet budsjettert, se sak om 
regnskap pr august 2010, må det en prioritering til.

Skal de to boligene pusses opp for å være i den standard det er behov for, eller skal 
formannskapet få tildelt mer penger for å dekke allerede effektuerte vedtak?



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2010/4268 -1

Arkiv: A29

Saksbehandler:  May-Tove Lilleng

Dato:                 13.10.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
54/10 Storfjord Kommunestyre 27.10.2010

Storfjord Styret for oppvekst og kultur

Tilstandsrapport for grunnskoleområdet 2010

Vedlegg: Tilstandsrapport grunnskoleområdet 2010

Henvisning til lovverk: Opplæringsloven §§ 13-10 andre ledd

Rådmannens innstilling
1. Tilstandsrapporten for grunnskolene tas som orientering.
2. Styre for Oppvekst og kultur behandler tilstandsrapporten som egen sak innenfor sitt 

politiske fag- og særlovsområde.
3. Kommunestyret vil vurdere i hvilken grad det som kommer fram i rapporten, bør 

prioriteres med økonomiske bevilgninger i budsjettsammenheng.

Saksopplysninger

Rapporten om tilstanden (tilstandsrapporten) i opplæringen skal omhandle læringsresultater, 
frafall og læringsmiljø.  Den årlige rapporten skal drøftes av skoleeier dvs. kommunestyre, jf. 
opplæringsloven § 13-10 andre ledd. Det følger av forarbeidene til bestemmelsene - Ot.prp. nr. 
55 (2008-2009) s. 24 - at bestemmelsen er formulert slik at det skal være mulig å tilpasse 
arbeide med å utarbeide en årlig tilstandsrapport til det ordinære plan-, budsjett- og 
rapporteringsarbeidet hos skoleeier.

Vurdering

Tilstandsrapporten for grunnskolen erstatter muntlig rapportering i Storfjord kommunestyre. 
Tilstandsrapporten som er vedlagt saka, utarbeides i Skoleporten. Dessverre så fanger ikke det 
elektroniske rapporteringssystemet inn de ferskeste resultatene, noe som direktoratet er klar 
over, vil være en svakhet mht relevans. Det er likevel et godt verktøy for å se utvikling over tid 
innafor skolesektoren. Rapporten er drøftet og resultatene gjennomgått og kommentert i utvidet 
skoleledermøte i oktober 2010, Enkeltresultater for enkeltelever følges opp gjennom samtaler 
med elev/foreldre, noe som også er meningen med de nasjonale prøvene. I Storfjord har vi jevnt 
over små klasser, noe som kan gi en statistikk som kan oppfattes som mer betydningsfull enn 
den egentlig er. Det kan slå ut både negativt og positivt. Derfor er nærgående kunnskap om 
klassesammensetninger en viktig forutsetning for å kunne gå bak tallene å finne forklaringer.



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2010/4292 -2

Arkiv: 223

Saksbehandler:  Maria Figenschau

Dato:                 17.09.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
20/10 Storfjord Styret for oppvekst og kultur 04.10.2010
55/10 Storfjord Kommunestyre 27.10.2010

Søknader om kommunalt tilskudd til anleggsutbygging 2010

Henvisning til lovverk:
Ingen

Ref.: Et friskt og aktivt Storfjord!
Kommunedelplan for fysisk aktivitet og folkehelse 2008 – 2011

Saksprotokoll i Storfjord Styret for oppvekst og kultur - 04.10.2010 

Behandling:

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Følgende tilskudd innarbeides i budsjettet for 2011:

1. Skibotn skytterlag – Skibotn skytebane kr 89.800,-

Retningslinjer for utbetaling av bevilget beløp:
§ Det kan foretas delutbetaling av inntil 50% av summen. Anmodning om delutbetaling 

må inneholde et delregnskap som dokumenterer at tilsvarende sum er benyttet på tiltaket.
§ Tilskudd som ikke blir brukt i løpet av 2 år etter at tilsagn er gitt vil bli inndratt.
§ Sluttutbetaling foretas etter at det er levert regnskap som viser at tildelt summen er 

benyttet på tiltaket. Regnskapet skal kunne dokumenteres.



Rådmannens innstilling

Følgende tilskudd innarbeides i budsjettet for 2011:

2. Skibotn skytterlag – Skibotn skytebane kr 89.800,-

Retningslinjer for utbetaling av bevilget beløp:
§ Det kan foretas delutbetaling av inntil 50% av summen. Anmodning om delutbetaling 

må inneholde et delregnskap som dokumenterer at tilsvarende sum er benyttet på tiltaket.
§ Tilskudd som ikke blir brukt i løpet av 2 år etter at tilsagn er gitt vil bli inndratt.
§ Sluttutbetaling foretas etter at det er levert regnskap som viser at tildelt summen er 

benyttet på tiltaket. Regnskapet skal kunne dokumenteres.

Saksopplysninger

Som en del av ”Et friskt og aktivt Storfjord! Kommunedelplan for fysisk aktivitet og folkehelse 
2008 – 2011” blei følgende ordning vedtatt (kommunestyresak 134/08):

4.3 Økonomisk støtte fra kommunen

Anleggsutbygging
Anlegg for idrett og friluftsliv finansieres gjennom egenkapital og lån, dugnad, rabatter 
og gaver, tilskudd fra kommune og fylke og gjennom spillemiddelordninga. Det er ei 
forutsetning at tiltak som bevilges spillemidler er med i en kommunal handlingsplan for 
idrett og friluftsliv, og dette bør også settes som forutsetning for tildeling av kommunale 
midler.

Det kan tildeles kommunale tilskudd til anlegg som er forhåndsgodkjent og prioritert i
kommunedelplanen etter følgende regler:

1. Det kan ytes tilskudd inntil 12,5% av total godkjent anleggskostnad, 
maksimalt inntil 125.000,-. 

2. Eventuelle tilskudd ytes etter årlig rullering (kap. 8.1), der anlegg prioritert 
som nummer 1 i hver kategori ytes tilskudd.

3. Frist for søknad om kommunale midler settes til 1. september hvert år.
4. Tildeling av tilskudd vedtas endelig i Kommunestyret, etter innstilling fra 

Styre for oppvekst og kultur.
5. Vedtak om tilskudd er et enkeltvedtak etter bestemmelsene i forvaltningsloven.

Ordninga er annonsert i Mangfolderen og på Storfjord kommunes hjemmesider. I tillegg er 
søkerne med høyest prioritet i kommunedelplanen sendt informasjon i eget brev.

Ved fristens utløp var det kommet inn en søknad:

Skibotn skytterlag – Skibotn skytebane
Totalkostnad: kr 718.401,-
Søkesum: kr 89.800,- (12,5%)
Prioritering kap. 8.1: nr. 2 ved siste rullering (rehabilitering og ordinære anlegg)
Om søknaden: Elektroniske skiver for 100 m, samt bane for løpende elg

Ikke tildelt spillemidler for 2010 pga manglende midler.



Søknader behandles først i Styre for oppvekst og kultur som vedtar ei innstilling til 
kommunestyret.

Vurdering

Det er et krav at alle deler av kostnadsoverslaget og finansieringsplanen, med unntak av evt. 
spillemiddeltilsagn, er dokumentert. 

Ut over dette sier retningslinjene at det er de anleggene som er prioritert som nummer en som 
kan ytes tilskudd. Siden prioriteringslista også inneholder kommunale anlegg, bør det vurderes å 
la dette omfatte det eksterne anlegget som er først prioritert, slik det blei gjort i 2009.

En vurdering av søknaden i h.h.t. til kriteriene og det overnevnte blir som en følge av dette slik:

Skibotn skytterlag – Skibotn skytebane
Dokumentasjon: I orden.
Prioritering: I orden
Søkesum: Godkjent kr. 89.800,-
Anbefaling 2010: Det tildeles tilskudd som omsøkt i 2010. 

Kommunestyret vedtok i 2009 kriterier for utbetaling av midlene, og det anbefales at samme 
kriterier videreføres. 



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2009/3752 -16

Arkiv: X53

Saksbehandler:  Steinar Engstad

Dato:                 28.09.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
112/10 Storfjord Plan- og driftsstyre 07.10.2010
56/10 Storfjord Kommunestyre 27.10.2010

Eventuell skredsikring av bebyggelsen på eiendommen Frydenlund gnr 54 
bnr 16 i Signaldal.

Henvisning til lovverk:

Dokumenter i saken:
Brev av 07.05.10 fra Lotten Frydenlund.

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 07.10.2010 

Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Storfjord kommunestyre vedtar at kommunen ikke bygger skredsikringsvoll for sikring av 
bebyggelsen på eiendommen Frydenlund gnr 54 bnr 16. 
Begrunnelse: NGI,s skredfarevurdering i rapport 20100636-00-2-TN viser at bebyggelsen på 
eiendommen ligger utenfor faregrensen for 1000 års-skred. I tillegg til dette har grunneieren i 
brev av 07.05.10 bedt om at det ikke bygges skredsikringsvoller på eiendommen uten at dette er 
helt nødvendig.

NGI-rapport 20100636-00-2-TN. 

Rådmannens innstilling

Storfjord kommunestyre vedtar at kommunen ikke bygger skredsikringsvoll for sikring av 
bebyggelsen på eiendommen Frydenlund gnr 54 bnr 16. 
Begrunnelse: NGI,s skredfarevurdering i rapport 20100636-00-2-TN viser at bebyggelsen på 
eiendommen ligger utenfor faregrensen for 1000 års-skred. I tillegg til dette har grunneieren i 



brev av 07.05.10 bedt om at det ikke bygges skredsikringsvoller på eiendommen uten at dette er 
helt nødvendig.

Saksopplysninger

Det gikk et stort stein- og jordskred på eiendommene gnr 54 bnr 16 og 17 26.juni 2008. Skredet 
på eiendommen Frydenlund stanset ca 50 m fra bygningene på gården. 

På bakgrunn av hendelsen har Storfjord kommune engasjert Norges Geotekniske Institutt (NGI) 
til å vurdere skredfaren på eiendommen og kartlegge grensen for ”tusenårsskredet”.  NGI har 
utarbeidet rapport 20100636-2-TN. Rapporten har følgende konklusjon: ”NGI antar at dagens 
gårdsbebyggelse på Frydenlund ligger utenfor 1000 års snøskredgrense for den tette delen 
av snøskred, men at den kan bli truffet av eventuell snøsky. NGI antar at trykket ikke vil 
overstige 3 kPa og sannsynligheten for treff er mindre enn 1/300 pr år. Skred- eller 
ledevoll er mindre effektive mot snøsky.”

Lotten Frydenlund har i brev av 07.05.2010 opplyst at hun helst ikke ønsker at det bygges 
skredsikringsvoll på eiendommen, men hvis dette er helt nødvendig for bebyggelsens sikkerhet, 
vil hun akseptere det. 

Vurdering

Administrasjonen anbefaler at det ikke bygges skredsikringsvoller for bebyggelsen på 
eiendommen Frydenlund. Dette begrunnes med at NGI,s skredfarevurdering viser at bygningene 
på eiendommen ligger utenfor faregrensen for 1000- års skred. Eventuell skredvind vil berøre 
bygningene, men dette er noe man ikke kan forebygge mot. I tillegg til dette ønsker grunneieren 
at det ikke bygges voller på eiendommen uten at dette er helt nødvendig.

Grunneieren ønsker å bygge ny bolig om noen år. Dersom boligen bygges i området hvor 
eksisterende tun ligger, vil den bli liggende utenfor skredgrensen.



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2010/3945 -13

Arkiv: K54

Saksbehandler:  Steinar Engstad

Dato:                 13.10.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
57/10 Storfjord Kommunestyre 27.10.2010

Kommunevedtak for sikringsanlegg i vassdrag - nr 10643 Olderelv.

Henvisning til lovverk:

Rådmannens innstilling

Kommunevedtak for sikringsanlegg i vassdrag -
nr. 10643 Olderelv mellom gammel og ny E6
NVE har utarbeidet planen 10643 Olderelv mellom gammel og ny E6 i Storfjord kommune, Troms,
datert 29.7.2010. For denne planen fatter Storfjord kommune følgende vedtak:

1. Kommunen forplikter seg til å betale en distriktsandel etter fakturering fra NVE. Distriktsandelen
skal dekke 20 % av faktisk medgåtte utgifter basert på NVEs anleggsregmskap, herunder
prisstigning i vente- og anleggstiden. I følge kostnadsoverslaget vil distriktsandelen utgjøre kr. 90
000 inkl mva. Distriktsandelen kan kreves innbetalt forskuddsvis.
Kommunen tar selv ansvaret for å videreføre det økonomiske ansvaret for hele eller deler av
distriktsandelen til grunneiere som har nytte av tiltaket, dersom kommunen ønsker det.
2. Kommunen forplikter seg til å føre tilsyn med anlegget. Tilsynsansvaret og oppgavene som dette
innebærer følger av Forskrift av 17. juni 2005 nr. 655 om kommunalt tilsyn med anlegg for sikring
mot flom, erosjon og skred og anlegg for å bedre vassdragsmiljøet.
3. Kommunen forplikter seg til å være tiltakshaver ved gjennomføring av arbeidet. Dersom
kommunen viderefører rollen som tiltakshaver til grunneier, grunneierlag eller andre, er det et
forhold som kommunen selv har ansvar for.
4. Kommunen forplikter seg til å påse at tiltaket er i samsvar med plan- og bygningslovens
bestemmelser og vedtak og arealplaner etter loven.
5. Kommunen forplikter seg til å sende nabovarsel og innhente avtaler om adkomst og bruk av
nødvendige arealer fra berørte grunneiere. Kommunen forplikter seg videre til å skaffe fram
opplysninger om vann- og avløpsledninger, brønner, kabler og andre private og offentlige anlegg
som kan bli berørt av planen, og opplyse om andre forhold som kan være av betydning for
gjennomføring av tiltaket.
6. Kommunen gir NVE fullmakt til å undertegne dokumenter og avtaler for gjennomføring av
tiltaket. Kommunen aksepterer at det foretas mindre endringer av tiltaket når dette er praktisk
nødvendig, eller ønskelig av hensyn til sikkerhet, miljø eller andre interesser.
Kommunevedtaket signeres av en kommunal representant som har fullmakt til å forplikte kommunen
som beskrevet i punktene ovenfor, og retumeres til NVE.



Finansiering:
Storfjord kommunes egenandel til tiltaket – kr 90.000 inkl mva – finansieres over 2011-
budsjettet.

Saksopplysninger

Norges vassdrags- og energidirektorat (NVE) har i brev av 01.10.10 godkjent plan for
gjennomføring av sikringstiltak i Olderelva etter vårflommen omkring 17.mai 2010. NVE sier at 
de vil dekke 80 % av kostnadene ved tiltaket som berører Storfjord kommune og 50 % av 
kostnadene som berører Statens vegvesen. Det er et vilkår at Storfjord kommune vedtar 
kommunal garanti for sin andel i samsvar med vedlagte skjema for kommunevedtak.
Totalkostnadene for prosjektet er 1,5 mill kr. Kommunens distriktsandel utgjør kr 90.000. 

Prosjektet omfatter følgende arbeider:
• Sikring av tørrmur oppstrøms bru og sikring av kommunal hovedvannledning. 

Kommunen har foretatt midlertidig sikring som bør bygges om. Gammel mur som er 
skadet repareres.

• Reparasjon av landkar på vestre side av bru.
• Etablere bunnterskel under E6 for å stabilisere elveprofil og forhindre bunnsenking.
• Erosjonssikring og gjenoppbygging av elvemel nedstrøms bru. Utføres for å stabilisere 

elva ved brua og sikre mot campingen.
• Flomsikring mot campingplass nedstrøms bru. Flomvoll ca 1,5 m over en strekning på ca 

30 m.
• Tilbakeføring av elveløp nedstrøms bru med stedlige masser, ca 30 m. (Elva er i ferd 

med å ta nytt løp.)
• Tilbakeføring av elveløp og reparasjon av gammel erosjonssikring oppstrøms bolig med 

stedlige masser.
• Grave djupål langs kanalisert strekning for å redusere problemet med bunnfrysing.

NVE sier i brevet at tiltakene bør gjennomføres før neste vårflom.

Vurdering

Tiltaket anses å være av stor viktighet for å sikre E6, kommunens hovedvannledning oppstrøms 
E6 bru, Olderelv camping samt bebyggelsen som ligger mellom bruene slik at ytterligere skader 
ikke oppstår ved neste vårflom. 

Det har særlig vært et gjentakende problem at Olderelva har bunnfrosset på deler av strekningen 
mellom bruene. Dette har ført til oppstevling og overvann helt inn mot grunnmurene på deler av 
bebyggelsen. Forhåpentligvis vil dette problemet bli løst, i hvert fall for en tid, etter at det er 
gravd djupål på den strekningen som har vært kanalisert.

Det anbefales at kommunen gjør skjemavedtak i samsvar med forslag fra NVE uten endringer. 
Kostnadene til prosjektet dekkes over 2011-budsjettet.



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2010/3102 -2

Arkiv: L12

Saksbehandler:  Ståle Sørensen

Dato:                 03.09.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
109/10 Storfjord Plan- og driftsstyre 07.10.2010
58/10 Storfjord Kommunestyre 27.10.2010

Forslag til vedtak av planprogram

Henvisning til lovverk: PBL



Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 07.10.2010 

Behandling:

Forslag fra Plan- og driftstyret:
Planprogram for vegutbedring E8 Halsebakken, nytt kryss E6 og E8 i Skibotn 
godkjennes.
Saken oversendes kommunestyret for endelig godkjenning.

Forslaget fra Plan- og driftstyret ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Planprogram for vegutbedring E8 Halsebakken, nytt kryss E6 og E8 i Skibotn 
godkjennes.
Saken oversendes kommunestyret for endelig godkjenning.

Vedlegg

1 Forslag til vedtak av planprogram - Nytt kryss E6 og E8 Skibotn og Vegutbedring E8 
Halsebakkan - Planprogram

Rådmannens innstilling

Forsalg til planprogram for utbedring av veg ved Skibotn og Halsebakkan legges fram for plan-
og driftsstyre og videre godkjennelse i kommunestyret. 

Saksopplysninger

Statens vegvesen varslet om oppstart av planarbeid den 31.05.2010. Sammen med planoppstart 
ble det lagt ved planprogram. Dette planprogrammet skal danne grunnlaget for det videre 
planarbeidet med reguleringsplan for nytt kryss ved E8 og E6 og vegutbedring i Halsebakkan. 
Etter endt høringsrunde har det ikke kommet inn innsigelser eller kommentarer som har ført til 
endringer på høringsforsalget. 

Vurdering

Det har ikke kommet innsigelser eller merknader av vesentlig karakter til planprogram under 
høringsrunden. Det vil derfor være hensiktsmessig og godkjenne vedlagt planprogram. 



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2010/2290 -14

Arkiv: L12

Saksbehandler:  Ståle Sørensen

Dato:                 21.09.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
101/10 Storfjord Plan- og driftsstyre 29.09.2010
59/10 Storfjord Kommunestyre 27.10.2010

Vedrørende høringsforslag reguleringsendring - Nedre Hatteng og Brenna -  
Kitdalen

Henvisning til lovverk:
PBL § 12

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 29.09.2010 

Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Har ikke berørte parter merknader til undernevnte justeringer kan reguleringsendringene på 
planene Nedre Hatteng og Brenna Kitdalen godkjennes i samsvar med høringsforslag utlagt til 
offentlig ettersyn i perioden 02.08.2010 – 13.09.2010. Da det ikke foreligger merknader eller 
innsigelser tilreguleringsendringen, tilfredsstiller kommunestyrets vedtak vilkårene for 
egengodkjenning av reguleringsplanen.

Rådmannens innstilling

Har ikke berørte parter merknader til undernevnte justeringer kan reguleringsendringene på 
planene Nedre Hatteng og Brenna Kitdalen godkjennes i samsvar med høringsforslag utlagt til 
offentlig ettersyn i perioden 02.08.2010 – 13.09.2010. Da det ikke foreligger merknader eller 
innsigelser tilreguleringsendringen, tilfredsstiller kommunestyrets vedtak vilkårene for 
egengodkjenning av reguleringsplanen.



Saksopplysninger

I forbindelse med utvidelsen av Storfjord rådhus vil en endre på de eksisterende 
reguleringsplanene; Nedre Hatteng og Brenna - Kitdalselva. Endringene har som hensikt å bedre 
trafikkavklaringen til rådhuset og til boligfeltet i vest. I tillegg vil en samle det offentlige arealet 
rundt rådhuset inn under en plan; Nedre Hatteng. Det innebærer at en flytter over et mindre areal 
fra reguleringsplanen Brenna – Kitdalselva og over til reguleringsplan Nedre Hatteng. I tillegg 
omregulerer en et boligareal til offentlig areal, innenfor reguleringsplanen Nedre Hatteng.

Behandlingsutvalget i Storfjord vedtok i møte 29.07.2010 høring og offentlig ettersyn av
reguleringsendring på reguleringsplanene Nedre Hatteng og Brenna – Kitdalen. 

Innspill til høringsforsalget
1. Statens vegvesen har i brev datert 11.08.2010 ingen merknader til planen. 
2. Troms fylkeskommun har i brev datert 16.08.2010 ingen innvendinger til høringsforslaget.
3. Fylkesmannen i Troms har ikke svart innen fristen.
4. Håkon Silli har i brev datert 12.09.2010 følgende bemerkninger:

a. Parkeringsarealet P2 bør kun brukes av besøkende og syklende.
b. De som bygger gapahuk må også ha ansvar for rydding, vedlikehold og tilsyn.

5. Hans Norman Ryeng har i brev datert 13.09.2010 kommet med følgende bemerkninger:
a. Vi foreslår endring av vegtrase for adkomst til parkering NAV og boligfelt. Den 

inntegnede avkjørsel flyttes nærmest mulig gjerde som går rundt det gamle 
vegvesenboligen og vil bli veg inn til boligfeltet på oldersletta og samsvare med 
fremtidig veger i sentrumsplaner. Fra denne veg blir det avkjørsel til Nav
parkeringen og denne kan utvides slik att denne blir rektangulær med 4 Handikap -
plasser og 28 p-plasser. Nav-parkeringen unngår gjennomgangstrafikk og det blir 
gunstigere med utformingen av arealet mellom parkeringen og vegen. Varerør for 
fremføring av vann og avløp legges ned under avkjøring til Nav - parkering.

b. Videre må det avsettes plass for vegtrase fra Næringsparken og opp til Rådhuset. 
Den kan i hovedtrekk følge høyspentlinja og en for utnyttet det arealet gunstigst 
mulig. Kan dette tas med i forhold til utenomhusarbeidet som nå skal gjøres. Er det 
nødvendig kan skisse fremlegges.

Vurdering

4 a) Det bør bestemmes hvilke område som skal være til de besøkende av rådhuset. Dette kan 
skje ved område P1 og/eller P2 på plankart. Dagens bruk av sykkel til kommunehuset er ikke 
stor men bør legges inn i planen. Forslag til lokalitet kan være i forbindelse med omgjort 
bolighus ved P1. Imidlertid er det ønskelig at kommunens ansatte og besøkende bruker mer 
sykkel som transportmiddel.  Eventuell utvidelse av sykkelparkeringsareal kan etableres på nye 
arealer etter behov. 

4 b) Tas til følge og legges inn i bestemmelser.

5 a) Dette vil trolig være en bedre løsning i forhold til trafikksikkerhet og parkeringsareal ved 
NAV bygg. Vegen i dag er ikke gunstig og blir ofte tolket som avkjørsel til parkeringsplass selv 
om den også brukes av boligene lenger bak. Endring av vegtraseê vil også gjøre 
parkeringsplassen større og mer lettdrevet i forhold til snørydding. 

Endringen vil føre til at en går utenfor dagens planavgrensning, men vil i all hovedsak kun 
berører Storfjord kommune sin eiendom med unntak av en mindre ”flik” av statens vegvesen sitt 



areal i forhold til vegvesenboligen. Berørte parter har blitt informert om justeringen og 
kommunen venter på svar. 

En ulempe ved å endre vegtraseen er at en mister en mindre boligtomt. 

5 b) Dette punket viser til en ønsket veg som ligger utenfor selve reguleringsendringen og vil 
ikke kunne tas med her. Det vil imidlertid være viktig å avklare hvor en skal legge vegtraseên til 
Hatteng i forhold til valg av innfartsveg Hatteng sentrum og industriareal ved E6.  



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2010/4230 -1

Arkiv:

Saksbehandler:  Odin Arne Sørensen

Dato:                 30.08.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
15/10 Storfjord Administrasjonsutvalg 14.10.2010
60/10 Storfjord Kommunestyre 27.10.2010

Økt behov for helsesekretærressurser ved helsehuset

Saksprotokoll i Storfjord Administrasjonsutvalg - 14.10.2010 

Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Helsesekretærstøtten økes fra 2,8 til 3 årsverk. Den økte kostnaden dette medfører må legges til 
grunn når de individuelle avtalene evalueres / fornyes. Jfr. Rammeavtalen ASA 4310 § 8.2 

Rådmannens innstilling

Helsesekretærstøtten økes fra 2,8 til 3 årsverk. Den økte kostnaden dette medfører må legges til 
grunn når de individuelle avtalene evalueres / fornyes. Jfr. Rammeavtalen ASA 4310 § 8.2 

Saksopplysninger

Saken har sist vært oppe i møte med kommunes Forhandlingsutvalg den 19.08.10, hvor følgende 
møtte: Ordfører Hanne Braathen, Rådmann Maar Stangeland, Personalkonsulent Inger Heiskel, 
Sveinung Ekse, Jonas Lian og Odin Sørensen, og her ble det enighet om at saken skal legges 
frem for administrasjonsutvalget den 06.09., og i kommunestyret enten i september eller 
oktober.



Før det hadde Rådmannen den 9.juli, sammen med kontorsjef Trond – Roger Larsen, møte med 
Gaute Waldahl, Sveinung Ekse og Jonas Lian (vikarlege for Gaute W i hans 
spesialiseringsperiode) hvor det da ble bekreftet at det var naturlig å se på hele 
helsetjenesten/legetjenesten i august, og fortrinnsvis gjøre oss ferdig med dette i løpet av august.

Møtet som ble avholdt den 09.juli kom i stand som følge av E-post datert den 14.06.10 fra 
kommunelege1 Gaute Waldahl.

Legene sier at de er avhengig av mer helsesekretærressurser for å kunne utføre jobbene sine som 
fastleger for innbyggerne i kommunen. De sier at for lite helsesekretærressurser går ut over 
kvaliteten og medfører at pasientene må flere ganger til helsehuset for å få tatt nødvendige
prøver og undersøkelser. Videre tas det nå kontroller med tilhørende prøver som tidligere ble tatt 
ved UNN. Noe som ytterligere har resultert i et økt behov for helsesekretærressurser.

De individuelle avtalene for kommunelege – pkt 3 – omhandler økonomisk samarbeid etter   
§ 8.2 i rammeavtalen ASA 4310 og vil bli revidert i løpet av høsten 2010.
 



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2009/9144 -11

Arkiv: D11

Saksbehandler:  Maria Figenschau

Dato:                 18.10.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
61/10 Storfjord Kommunestyre 27.10.2010

Søknad om kommunalt eierskap til planlagt kunstgressbane ved Hatteng 
skole - Storfjord idrettslag

Henvisning til lovverk:
Ingen.

Vedlegg
1 Utdrag 1 - Garanti for andel finansiering
2 Utdrag 2 - Behovsvurdering og finansieringsplan
3 Utdrag 3 - Tekstdel forprosjekt

Rådmannens innstilling

1. Kommunestyret er positiv til å etablere kunstgressbane.
2. Prosjektet må ses i sammenheng med Storfjord kommunes økonomiske situasjon og 

stramt investeringsprogram.
3. Kommunestyret ber rådmannen innarbeide kunstgressbane i tilknytning til Hatteng skole 

i investeringsprogrammet f.o.m. 2013.

Saksopplysninger

Storfjord IL søker om at Storfjord kommune påtar seg byggherreansvaret ved etablering av en 
kunstgressbane på den gamle grusbanen ved Hatteng skole. Søknaden bygger på et 
kostnadsoverslag som omfatter kommunal medfinansiering. Vedlagt søknaden er et forprosjekt 
utarbeidet av Sven Aune AS.

Grusbanen ved Hatteng skole ligger på Storfjord kommunes eiendom. Den benyttes av skolen i 
skoletida, og som hjemmebane for Storfjord IL i fotballsesongen. Per d.d. er det kommunen ved 
Driftsetaten som har ansvaret for det meste av vedlikehold; større oppgaver som rydding, 
oppgrøfting og skifting av lys.



Bakgrunn
En utredning av alternativer for bygging av kunstgressbane har vært behandlet i kommunestyret 
to ganger tidligere, høsten 2008 og høsten 2009. I sak 78/09 vedtok kommunestyret følgende:

Storfjord kommune er positive til videre planlegging i samarbeid med Storfjord IL om 
utbygging av kunstgressbane etter behov på Hatteng grusbane. 
Saken kommer tilbake til kommunestyret etter disse utredningene.

Storfjord IL har engasjert konsulent Sven Aune AS til å utarbeide et forprosjekt for ombygging 
av grusbanen ved Hatteng skole til bane med kunstgressdekke og lysanlegg. Forprosjektet 
tilfredsstiller samtidig deler av krav til vedlegg for en eventuelt framtidig spillemiddelsøknad. 
Konsulentens honorar er dekket av Storfjord IL (2/3) og Storfjord kommune v/ rådmannen (1/3).

Utredninger i forprosjektet
Forprosjektet inneholder vurderinger av det eksisterende anlegget, klargjøring av krav til denne 
type baneanlegg, kunstgressdekker og lysanlegg og forhold som gjelder baneoppbyggingen for 
øvrig (drenering, grunnforhold m.v.). Kostnadsoverslaget er fordelt på poster for grunnarbeider, 
kunstgressdekke for breddefotball og flomlysanlegg. Overslaget er detaljert, basert på priser per 
01.01.2010 og med en nøyaktighet på ±10%. Oppdragsgiver har bedt om overslag for både 11er-
bane og 7er-bane. 

Kostnadssammendrag
11er-bane

60 x 100 m
7er-bane

40 x 60 m
Grunnarbeider 890 000,- 400 000,-
Kunstgressdekke 2 310 000,- 1 050 000,-
Lysanlegg 1 000 000,- 590 000,-
Sum anleggskostnader 4 200 000,- 2 040 000,-

Anlegget kan finansieres med spillemidler i henhold til gjeldende satser. Dette er tatt med i 
finansieringsplanen som Storfjord IL legger fram (se under).

Anlegget vil åpenbart ha driftskostnader etter etablering. Det må påregnes kostnader til 
inspeksjoner av banen, årlig etterfylling av granulat, slådding av kunstgresset, mindre 
reparasjoner av skjøter, strømutgifter til lysanlegg. Rehabilitering av kunstgresset (nytt 
kunstgressdekke) må påregnes etter 10 – 15 år avhengig av bruken.

Finansieringsplan fra Storfjord IL
Storfjord IL har i samarbeid med anleggskonsulent Geir Larsen i Troms fotballkrets utarbeidet 
en finansieringsplan som legges til grunn for søknaden. Planen inkluderer bidrag fra Storfjord IL 
og Sparebankfondet (ikke for 7er-bane). Planen inkluderer også et bidrag fra Storfjord 
kommune. Det forutsettes også at momskompensasjonen kan legges inn i prosjektet.

Finansieringsplan
11er-bane

60 x 100 m
7er-bane

40 x 60 m
Storfjord kommune 900 000,- 580 000,-
Spillemidler 1 750 000,- 850 000,-
Sparebankfondet 400 000,- 0,-
Storfjord IL+næring 310 000,- 210 000,-
Mva. 840 000,- 400 000,-



Sum anleggskostnader 4 200 000,- 2 040 000,-

Storfjord IL har lagt ved en garanti for sin andel av finansieringa gjennom dugnad og andre 
inntekter ervervet til formålet, oppsparte midler, eventuelle gaver fra næringslivet, salg av 
andeler, kronerulling o.l.

Behovsvurdering fra Storfjord IL
Storfjord IL har utarbeidet en behovsvurdering som bakgrunn for sin søknad om etablering av 
en kunstgressbane på Hatteng. Den kan sammenfattes slik:

• Idrettslagets fotballanlegg på Melen (gressbane samt klubbhus) har en beliggenhet som 
krever bil som transport, noe som begrenser fri utfoldelse og egentrening på fritida. 
Storfjord IL forventer økt aktivitet på en bane ved Hatteng skole.

• Baneanlegget på Melen har behov for oppgradering og nytt toppdekke for å holde 
akseptabel standard. Leieavtalen på området forhindrer pantsetting av eiendommen, og 
laget kan dermed ikke ta opp lån eller søke finansiering på disse betingelsene.

• Klubbhuset er slitt og preget av vannlekkasje.
• Det er ønskelig å etablere kunstgressbane på Hatteng og klubblokaler i tilknytning til den 

planlagte flerbrukshallen.
• Et baneanlegg på Hatteng kan være første del av et flerbruksanlegg med muligheter for 

utbygging til friidrett, volleyball, vinteridretter m.v.
• Det er i dag lekkasje av spillere i aldersbestemte lag til fotballag i nabokommunene, men 

Storfjord IL har tro på at bedre lokale anlegg vil gi muligheter for et bedre tilbud lokalt. 
Kunstgress er en del av utviklinga, og Storfjord IL ønsker å være i forkant av utviklinga 
og sikre lokale spillere gode trenings- og kampmuligheter.

• Kunstgress (11er-bane) vil skape muligheter for større samarbeidsprosjekter mellom 
idrettslag i kommunen, der større fotballturneringer kan arrangeres som et fellesprosjekt.

Storfjord IL har gjort ei vurdering av alternativet 7er-bane opp mot 11er-bane. De mener at det 
sportslig sett ikke er å satse på framtida dersom man velger å bygge en 7er-bane. En 7er-bane vil 
ikke tilfredstille kravene til en hjemmebane, og man vil fortsatt være nødt til å bruke penger på 
anlegget på Melen, et anlegg som ellers kan avvikles. Innsparing i egenandel ved 7er-bane i 
forhold til 11er-bane er i følge Storfjord IL ikke stor nok til å være et argument for å velge den 
minste banen.

Momskompensasjonsordninga
Skatteetaten skriver følgende om momskompensasjon til fast eiendom i sin veileder:

(…) Det gis imidlertid ikke kompensasjon for merverdiavgift på oppføring av bygg, 
anlegg eller annen fast eiendom for salg eller utleie. Med utleie menes at bruksretten til 
en eiendom stilles til disposisjon for en annen for et avgrenset tidsrom og mot vederlag. 
Utleiebegrepet må avgrenses mot utlån. Dersom for eksempel en kommune låner ut eller 
på annen måte vederlagsfritt stiller fast eiendom eller andre eiendeler til disposisjon for 
andre, vil kommunens anskaffelse være kompensasjonsberettiget uansett om låntakers 
bruk/rådighet er total eller ikke. Et eksempel på slik bruk vil være at skolens 
gymnastikksal og mosjonsapparater vederlagsfritt blir benyttet av ulike idrettsforeninger 
i kommunen. Om det er et låneforhold eller et utleieforhold, må avgjøres etter en konkret 
vurdering i hvert tilfelle. (…)

Momskompensasjonen til kommunen overføres i dag som en del av rammeoverføringa. Som en 
forutsetning for at momskompensasjonen skal overføres til aktuelle prosjekter som en del av 
finansieringa, ligger at kommuneregnskapet går i balanse. Momsrefusjon til denne type tiltak 



påvirkes av dugnadsnivå (det regnes ikke moms på dugnad) og kan også påvirkes av 
gaveinnskudd.

Uttalelser til saken
Storfjord idrettsråd har fått saken til uttalelse. Dersom det foreligger en skriftlig uttalelse før 
kommunestyremøtet vil den bli lagt fram i møtet.

Vurdering

Søknaden gjelder to forhold:
a) byggherrespørsmålet
b) finansieringsspørsmålet

Storfjord IL har lagt inn en kommunal finansieringsdel som en forutsetning for å kunne realisere 
anlegget, i tillegg til at Storfjord kommune tar på seg byggherreansvaret. Dermed foreligger det 
tre alternativer i denne saken:

• Påta seg byggherreansvaret for en 11er-bane, og finansiere kr 900 000,- av anlegget samt 
mva kr 840 000,-.

• Påta seg byggherreansvaret for en 7er-bane, og finansiere kr 580 000,- av anlegget samt 
mva kr 400 000,-.

• Avslå søknaden.

Kommunale målsettinger
Storfjord kommune har nedfelt en rekke målsettinger innenfor sin satsning på fysisk aktivitet og 
folkehelse. I kommunedelplan for fysisk aktivitet og folkehelse 2008 - 2011 Et friskt og aktivt 
Storfjord! er følgende målsettinger relevante i denne sammenheng:
§ Å tilrettelegge for allsidige idretts- og friluftsmiljø i alle deler av kommunen. (…) 
§ Å samordne skoleverkets, idrettens og friluftslivets behov for arealer og anlegg.
§ Å legge stor vekt på å sikre områder og bygge anlegg som dekker behovet for flere 

idretter, aktiviteter og brukergrupper (flerbruksanlegg).
§ Å sikre et større kommuneanlegg for de særidretter med stor utbredelse i kommunen og 

som det er naturlig grunnlag for.

Målsettinga, virkemidlene og framdriften i forhold til målene må selvsagt ses i lys av den 
økonomiske situasjonen kommunen til enhver tid er i.

Selv om initiativet kommer fra Storfjord IL er det ingen tvil om at anlegget vil kunne benyttes 
av Hatteng skole til undervisningsformål, og ikke minst til aktivitet i friminutter. Skolen har 
ingen innvendinger mot etablering av kunstgress på grusbanen, og et slik anlegg vil i høyeste 
grad bidra til å samordne skoleverkets og idrettens behov for anlegg. Anlegget vil også være 
åpent utenom skole- og treningstid.

Kostnadsspørsmålet
Dersom Storfjord kommune påtar seg byggherreansvaret kan kostnadene som følger deles opp i 
tre kategorier:

• Kontantutgifter til etablering
• Personalkostander til etablering
• Kostnader til drift av anlegget



Kontantkostnadene til etablering er kjent fra saksopplysningene. 

Personalkostnadene knytter seg til gjennomføring av anbud og oppfølging av byggeprosessen 
(Driftsetaten), oppfølging av spillemiddelsøknad (Kulturkontoret) og levering av 
spillemiddelregnskap (Økonomiavdelinga). Disse kostnadene er ikke ubetydelige, og særlig 
Driftsetaten vil måtte avsette betydelig kapasitet til et slikt prosjekt.

Kostnader til drift av anlegget vil være en fast og varig utgift på driftsbudsjettet, i følge 
rapporten et sted mellom kr 50.000,- og kr 100.000,- årlig, avhengig av dugnadsinnsats og 
driftsnivå om vinteren. Også drift av anlegget vil kunne kreve personalressurs.

Som byggherre vil Storfjord kommune være økonomisk hovedansvarlig for prosjektet. Det må 
tas høyde for at det kan påløpe merkostnader dersom noe uforutsett oppstår. Dersom det tar 
noen år fra anleggsutbygginga starter til spillemidlene tildeles må det også kalkuleres inn renter 
og avdrag til låneopptak.

Momskompensasjon som en del av finansieringa
Det anbefales det at det sendes en søknad til SkattNord (tidligere Fylkesskattesjefen) i forkant 
av igangsetting av tiltak for å sikre at man ikke feilaktig antar at ordninga med 
momskompensasjon kommer til anvendelse eller setter opp for høyt kompensasjonsbeløp. 
Dersom bruken endres eller anlegg overdras, skal det justeres for kompensert merverdiavgift jfr. 
forskriftene om kompensasjon. Det vises for øvrig til faktiske opplysninger.

Samarbeidsavtale Storfjord kommune – Storfjord IL
Storfjord IL har allerede forpliktet seg til å sørge for kr 310.000,- (kr 210.000,-) ved etablering 
av anlegget. De økte driftskostnadene som vil følge med en kunstgressbane sammenliknet med 
dagens grusbane kan vurderes i forhold til en samarbeidsavtale med idrettslaget som bruker. 
Storfjord IL er initiativtaker til anlegget, og noe av oppfølgingen banen krever kan utføres som 
dugnad. Det anbefales at man inngår en samarbeidsavtale før arbeidet med å realisere et 
eventuelt anlegg starter opp.

Spørsmålet om banestørrelse
Dersom Storfjord kommune ønsker å stå som byggherre og bidra med finansiering anbefales det 
at man går inn for å bygge en 11er-bane framfor en 7er-bane. Slik finansieringsplanen er 
foreslått skiller det kr 320.000,- i kontantutgifter (eks. mva.) for Storfjord kommune på de to 
alternativene, og dette er en forholdsvis liten sum dersom man sammenlikner mulighetene med 
de to ulike banene.

En 11er-bane tilfredsstiller kravene til A-lagsspill, men er samtidig mulig å merke opp for 7er-
og 5er-fotball. Det motsatte er selvsagt ikke mulig. Dersom man har ambisjoner om å bygge opp 
et fotballtilbud for eldre ungdom (A-lagsfotball), og på den måten sikre et lokalt tilbud, bør man 
derfor satse på ett stort anlegg på Hatteng framfor et lite anlegg på Hatteng og et baneanlegg på 
Melen som tilfredsstiller kravene til 11er-fotball. En 11er-bane vil også gi rom for at flere kan 
trene og spille kamp samtidig, og vil som Storfjord IL sjøl også påpeker gi muligheten for 
turneringsarrangementer o.l.

Norges fotballforbund anbefaler for øvrig ikke bygging av mindre baner enn 11er-bane uansett 
divisjon, så lenge arealet tillater det.



Spørsmålet om forholdet mellom anlegg og aktivitet kan være vanskelig: Bestemmer 
anleggstilgangen aktiviteten, eller skal aktiviteten bestemme antall og type anlegg? Storfjord 
kommune har satt seg som mål å tilrettelegge for allsidige idretts- og friluftsmiljø i alle deler av 
kommunen. Det er ingen tvil om at mangel på anlegg vil hindre aktivitet lokalt. Gode tidsriktige 
anlegg virker gjerne stimulerende på både aktive utøvere, trenere og støtteapparatet, noen man i 
dag kan se gode eksempler på innenfor andre idrettsgrener i Storfjord. Det anses som et poeng å 
sikre aktivitetsmuligheter lokalt, slik at idrettsinteressert ungdom slipper å søke tilbud utenfor 
kommunen. Dette vil også bidra til å gi alle, uavhengig av bakgrunn og ressurser, et 
aktivitetstilbud. Idrett må anses som en del av det helhetlige forebyggende tilbudet.

Prioritering av eventuell spillemiddelsøknad
Per dags dato foreligger det to godkjente spillemiddelprosjekter i Storfjord kommune. Dette er 
flerbrukshallen på Hatteng skole (Storfjord kommune) og elektroniske skiver Skibotn 
skytesenter (Skibotn skytterlag). Disse prosjektene er prioritert som hhv nummer 1 og 2 ved 
siste rullering av Kommunedelplan for fysisk aktivitet og folkehelse. Forutsatt at Styre for 
oppvekst og kultur som ansvarlig for rulleringa velger å videreføre allerede vedtatt prioritering 
av spillemiddelsøknader vil en hvilken som helst ny søknad automatisk bli prioritert som 
nummer 3. Etter prognosene betyr det tildeling av spillemidler tidligst for tildelingsåret 2013. 
Byggestart kan likevel i praksis skje før tilsagn er gitt, så fremt planene er forhåndsgodkjent. Det 
er viktig å være klar over at forhåndsgodkjenning ikke gir garanti  tildeling av spillemidler. 
Tidlig byggestart innebærer en lengre periode med forskuttering av tilskudd, noe som i seg selv 
er en kostnad.

Andre hensyn
Storfjord kommune har ikke tradisjon for å stå som byggherre for anlegg der initiativet kommer 
fra idretten eller andre lag og foreninger. Det må tas med i vurderinga at andre kan ha samme 
ønsker for sine anlegg, slik at det kan komme opp flere lignende problemstillinger seinere 
avhengig av utfallet av denne saken. I dette tilfellet dreier det seg om et kommunalt eid anlegg, 
men det er først og fremst Storfjord IL som har behov for kunstgressbane. Tilsvarende kan man 
se for seg en forening som sjøl eier grunnen, men som ønsker at kommunen overtar som 
byggherre for et idrettsanlegg. Med den desentraliserte strukturen også den frivillige aktiviteten i 
Storfjord har, kan det være problematisk å få aksept for å etablere ett kommunalt sentralanlegg 
for hver idrett. Dersom dette likevel er et ønskelig mål for den kommunale satsinga på dette 
feltet, bør dette innarbeides i Kommunedelplan for fysisk aktivitet og folkehelse.  
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Ombygging Helsesentret Oteren – Omdisponering av lokale i næringsbygget 
Oteren til kommunalt kontor.

Henvisning til lovverk:
Plan og bygningsloven
Vedlegg
1 Mindre byggeendringer Helsehuset Oteren

Rådmannens innstilling

Kommunestyret godkjenner at nåværende kontorlokalet som helseleder bruker i dag i 
næringsbygget, omdisponeres til fremtidig kommunalt kontor. Forslag til byggeendring 
godkjennes og utføres innenfor gitte rammer.

Saksopplysninger
Det bes om at kommunestyrets tidligere vedtak vedrørende næringsbygget Helsehuset Oteren,
endres slik at en mindre del av bygget kan benyttes som kontor for helseleder der det allerede er 
i dag. Kontor og møterom slås sammen til møterom på 24 m2.
Helseleder beholder sitt eksisterende kontor med mindre endringer slik som beskrevet i 
skissegrunnlaget.

Endringer;
• Eksisterende branndør beholdes i stedet for å mure åpningen igjen.
• Bærevegg erstattes med limtredrager.
• Lettvegg i forbinde med kontorutviding forlenges og dør blendes.

Bakgrunn for endringen er at møterom og kontor mot fasade øst blir for små til at de kan 
benyttes til ønsket formål.

Vurdering

Tegninger er godkjent uten at det er tatt hensyn til innkomne korrigeringer fra helseleder. Denne 
løsningen er en alternativ 2 løsning som ikke medfører store ekstrakostnader. 
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Anbud vei Steindalen

Det ble sendt ut anbud på adkomstvei Steindalen. Etter anbudets frist var det kommet inn tilbud 
fra to entreprenører.

Norr Entreprenør / Troms Maskin Team AS  kr 1.442.312,50
Team Nord-Troms  ( TNT)                          kr 1.488.464,-

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 07.10.2010 

Behandling:

Forslag fra Plan- og driftstyret:
Ut fra en totalvurdering av innkomne tilbud antas Team Nord-Troms; TNT,  for bygging av 
”Adkomstvei Steindalen”.
Norr Entreprenør /Troms Maskin Team antas som reserve.
Klagefrist settes til 10 dager.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Ut fra en totalvurdering av innkomne tilbud antas Team Nord-Troms; TNT,  for bygging av 
”Adkomstvei Steindalen”.
Norr Entreprenør /Troms Maskin Team antas som reserve.
Klagefrist settes til 10 dager.



Rådmannens innstilling

Storfjord kommunestyre vedtar følgende fullfinansiering av veiprosjektet adkomstvei 
Steindalen.

Finansieringsplan;

Vedtatt lån  2010 Kr 300.000,-
Tilskudd fra Troms fylkeskommunen Kr 600.000,-
Omdisponering lån Nordkalottsentret Kr 500.000-,

Fra 2011 vil IMA eiendom betale inn Kr 25000,- pr året over en periode på 4 år. Til sammen 
100.000,- som går til dekning av renter og avdrag.

Saksopplysninger

Det kom inn to anbud på bygging av adkomstvei Steindale. Norr Entreprenør / Troms Maskin 
Team AS og Team Nord-Troms.
Norr entreprenør har ikke levert skatteattest for merverdiavgift samt skatteattest for skatt ifølge 
kvalifikasjonskrav del III.2.(1) og (2) slik beskrevet i nasjonal kunngjøring av konkurranse på 
Doffin.
Prosjektet mangler finansiering. Pr dags dato er det avsatt kr 300.000,- i kommunale midler.

Vurdering

Saken sendes til kommunestyret for fullfinansiering.


	Forside 
	Saksliste 
	PS 51/10 Referatsaker Kommunestyret 27.10.10
	Saksfremlegg

	PS 52/10 Økonomirapport august 2010
	Saksfremlegg

	PS 53/10 Budsjettregulering oktober 2010
	Saksfremlegg

	PS 54/10 Tilstandsrapport for grunnskoleområdet 2010
	Saksfremlegg

	PS 55/10 Søknader om kommunalt tilskudd til anleggsutbygging 2010
	Saksfremlegg

	PS 56/10 Eventuell skredsikring av eiendommen Frydenlund gnr 54 bnr 16 i Signaldal.
	Saksfremlegg

	PS 57/10 Kommunevedtak for sikringsanlegg i vassdrag - nr 10643 Olderelv.
	Saksfremlegg

	PS 58/10 Forslag til vedtak av planprogram
	Saksfremlegg

	PS 59/10 Vedrørende høringsforslag reguleringsendring - Nedre Hatteng og Brenna -  Kittdalen
	Saksfremlegg

	PS 60/10 Økt behov for helsesekretærressurser ved helsehuset
	Saksfremlegg

	PS 61/10 Søknad om kommunalt eierskap til planlagt kunstgressbane ved Hatteng skole - Storfjord idrettslag
	Saksfremlegg

	PS 62/10 Mindre byggeendringer Helsehuset Oteren
	Saksfremlegg

	PS 63/10 Anbud vei Steindalen
	Saksfremlegg


